



## ECTA EEP Team

Martin, Geli, Carol, Edeltraud & John

e-mail: [EEP-Coordinator@ECTA.de](mailto:EEP-Coordinator@ECTA.de)

### ECTA Education Program

Hello EAASDC Members,

we, the ECTA Education Program (EEP) Team wanted to give you all an update of the program and the participating members.

First, we are moving very close to the final stages for testing at the ECTA Teacher level. This is the third of five levels in the program.

The levels of the program are as follows: Apprentice, ECTA Certified Leader, ECTA Teacher, ECTA Trainer & ECTA Coach.

We are extremely lucky to have 5 Callerlab Accredited Caller Coaches, and the other experienced ECTA members who are coaching us to help provide you the highest quality dance programs as possible.

All of the ECTA members that have been involved and supportive in the development of the program will be know that this is the next big step!

Currently we have 144 total ECTA Members from approximately 500 enrolled in the program and this number continues to grow. Some members are working in more than one branch.

Square Dance = 103

Round Dance = 21

Clogging = 22

Contra/Traditional = 6

Presently we have 19 Certified ECTA Leaders in the program and we would like to provide a compiled list of names of the EEP Participants who have accomplished this level in the program.

In the SD Branch: Michael Franz, Karl-Heinz Joost, Astrid Rothholz, Juliane Fliessbach, Guido Haas, Edeltraud Haas,

Hallo EAASDC-Mitglieder,

wir, das ECTA Education Program (EEP) Team möchten Euch über den Stand des Programms und der teilnehmenden Mitglieder berichten.

Erstens sind wir kurz vor Abschluss der Zusammenstellung der Testfragen für den ECTA Teacher (Lehrer) Level. Dieses ist der dritte Level von insgesamt fünf.

Die Levels des Programms sind wie folgt: Apprentice, ECTA Certified Leader, ECTA Teacher, ECTA Trainer & ECTA Coach.

Wir können uns wirklich glücklich schätzen, dass wir sowohl fünf Callerlab Accredited Caller Coaches als auch andere erfahrene Mitglieder haben, die uns bei der Weiterentwicklung in den vier Tanzsparten unterstützt haben, um Euch ein qualitativ hohes Tanzprogramm anbieten zu können.

Alle ECTA-Mitglieder, die aktiv am Programm teilnehmen als auch jene, die unterstützend das Programm entwickelt haben, wissen, dass der nächste große Schritt getan wurde.

Zurzeit sind 144 ECTA Mitglieder von ca. 500 als Teilnehmer dieses Programms registriert, einige in mehr als nur einer Tanzsparte.

Square Dance = 103

Round Dance = 21

Clogging = 22

Contra/Traditional = 6

An dieser Stelle freuen wir uns, Euch die 19 EEP-Teilnehmer namentlich auflisten zu dürfen, die bereits die erste getestete Stufe, den Leader Level, erfolgreich erreicht haben:

Im SD Bereich: Michael Franz, Karl-Heinz Joost, Astrid Rothholz, Juliane Fliessbach, Guido Haas, Edeltraud Haas, Stefie Keller,

Stefie Keller, Gudrun Schroeter, Björn Wagner, Marcus Grossmann, Martin Kromer and John Sanderlin

In the RD Branch: Martin Prüfer

In the CL Branch: Tina Kipp, Geli Kromer, Claudia Wagner, Daphne Dahl and Elli Guenther

In the CT Branch: Hans Krackau

Congratulations again to them and we are looking forward to seeing this list grow! The next test for the Leader level is tentatively scheduled for the Berlin Jamboree!

The training and education of our dance leaders should be in our, dancer and club Board members, interest to support, therefore we ask for you to do so as well.

We hope this has provided you a look into the EEP program. We are also available for questions if you have them! Send an email to:

Gudrun Schroeter, Björn Wagner, Marcus Grossmann, Martin Kromer und John Sanderlin

Im RD Bereich: Martin Prüfer

Im CL Bereich: Tina Kipp, Geli Kromer, Claudia Wagner, Daphne Dahl und Elli Guenther

Im CT Bereich: Hans Krackau

Herzlichen Glückwunsch nochmals Euch allen, und es würde uns sehr freuen diese Liste stetig, mit neuen Namen, wachsen zu sehen. Der nächste Test ist an dem Jamboree in Berlin geplant.

Die Aus- und Weiterbildung unserer Tanzleiter sollte auch in unserem, Tänzer und Clubvorstände, Interesse liegen, deshalb bitten wir Euch um Eure Unterstützung.

Wir hoffen, dass wir Euch einen Einblick in das Programm und dessen Status geben konnten. Solltet Ihr Fragen haben, stehen wir Euch zur Verfügung. Sende eine E-mail an:

**EEP-Coordinator@ECTA.de**

advertisement

Anzeige

**SD 4** **ENTER**  
**the**  
**Community**  
[www.SquareDance4Fun.de](http://www.SquareDance4Fun.de)